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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban megbízhatatlanok a koronavírus-
gyorstesztek?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt napokban számos olyan hír jelent meg, amelyek szerint a koronavírus-gyorstesztek 
túlságosan sokat tévednek, ezért megbízhatatlanok egy esetleges koronavírus-gyanú megnyugtató 
tisztázására. A mandiner.hu például nemrég írt arról, hogy a Csehország által Kínából rendelt 
gyorstesztek 80%-a hibás, de egy spanyol mikrobiológus is úgy nyilatkozott, hogy a kínai 
gyorsteszteket nem érdemes bevetni, mert 80 helyett csupán 30 százalékos pontossággal képesek 
kimutatni a koronavírus-fertőzöttséget.

A napokban két budapesti egészségügyi intézményből is ezzel egybevágó megkeresések jutottak el 
hozzám. Az érintett egészségügyi dolgozók elmondása szerint a hazánkba érkezett gyorstesztek 
gyakorlatilag teljesen használhatatlanok, mivel tömegével mutatnak álpozitív vagy álnegatív 
eredményeket.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter urat:

- Hány gyorsteszt érkezett eddig Kínából Magyarországra?
- Hány gyorsteszt érkezett eddig egyéb országokból Magyarországra?
- Fejleszt-e Magyarország, vagy várható-e a közeljövőben fejlesztése a koronavírus kimutatására 
alkalmas gyorsteszteknek?
- Az eddigi tapasztalatok alapján milyen a felhasznált gyorstesztek és a hagyományos tesztek 
megbízhatósága?
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